







二零一四年三月九日(星期日)

Eagle's Nest Tunnel, Route 8

精英組、公眾組及企業隊制計時賽 Elite Races, Open Races and Corporate Team Time Trial Race

精英組及公眾組 Elite & Open Races

企業隊制計時賽 Corporate Team Time Trial Race

参賽者須預先報名。参賽名額有限,先到先得!

Quota is limited and entry is on a first-come first-served basis!

有興趣參與之機構請致電公益金辦事處2599 6111或登入

個人參賽者可於2月11日開始致電購票通熱線查詢 (電話: 2314 4228)或登入www.cityline.com報名

Interested organisations please call the Chest office at 2599 6111

Individual participants please call Cityline Hotline for enquiry (Tel: 2314 4228) or visit www.cityline.com from 11 February onwards for enrolment.

全力支持機構 Fully supported by



**METR** OBROADCAST



認可機構 Sanctioned by

香港公益金 THE COMMUNITY CHEST



香港公益金有模慈善群伴 - 香港賽馬會寬助行政費用,將從各界籌得的善款,100%全數撥捌逾156間會員社會福利機構,惠澤社群。
The Hong Kong Jockey Club, our Partner in charity, generously supports The Community Chest in helping to subsidise our administ enabling 100% of the donations to be allocated to more than 156 member social welfare agencies.

公益金辦事處: 香港灣仔告士打道三十九號夏黎大廈十八樓一八零五室 The Community Chest Office: Unit 1805, 18/F, Harcourt House, 39 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong 電話 Telephone No: 2599 6111 圖文傅真 Facsimile: 2506 1201 電影地址 E-mail: chest@commchest.org